
Park University 
美国帕克⼤大学 !

North America Education International (NAEI)   
Teacher Education Certificate Program 
北美国际教育学会：英语教师暑期培训 

(July 14 – August 6, 2015)   !
由NAEI （北美国际教育学会）精⼼心策划，我们将于2015年暑假隆重推出美国帕克
⼤大学暑期英语教师培训班以及美国东部旅游。	



!

! ! !  

!
培训地点：帕克⼤大学 (Parkville, MO)。	


时间：2015年7⽉月14⽇日- 8⽉月6⽇日。 

费⽤用：预估每名⼈人民币39600元 （不含中国境内旅⾏行费⽤用，个⼈人消费及签证费等）	


名额：16-24	

!
Overview简介 

An intensive experience is designed to engage participants in developing knowledge and 
understanding of key issues relative to American culture including diversity, its 
educational system, and linguistics.  课程着重于知识的培养与美国⽂文化重点的了解。
The purposeful design follows a thematic approach developed by full-time Park 
University faculty with expertise in the thematic topics.  别出⼼心裁的理论课程设计由帕
克⼤大学经验⽼老到的教授担纲。The experience is designed to address the objectives as 
identified in the North America Education International (NAEI):  Desired Teacher 
Education Certificate Program information document.  Specifically, the thematic course 



outline includes experiences to address the following objectives: 针对北美国际教育学
会的要求，参加的学员将能体验并完成如下⽬目标： 

• Identify, describe and compare the major theories of second language acquisition. 
学习第⼆二语⾔言的主要理论认知，描述，以及⽐比较。 

• Connect research concerning second language acquisition to second language 
teaching. 联结第⼆二语⾔言教学与学习情况并作研究。 

• Identify, describe and compare multiple approaches to second language 
instruction. 教授第⼆二语⾔言的主要理论认知，描述，以及⽐比较。 

• Understand and discuss key concepts in the study of culture and language and 
their implications for communicating, teaching and learning second language in 
and out of classrooms. 探讨课堂内外第⼆二语⾔言课程授受与交流的主要理念以
及在⽂文化和语⾔言⽅方⾯面的关联。 

• Examine and identify key issues relative to cultural, linguistic and academic 
diversity in U.S. education. 检视并认知有关美国教育在⽂文化，语⾔言和学术多
元化的主要课题。 

Description叙述 

Participants in this course will gain knowledge and develop an understanding of cultural 
issues in the United States of America educational system in public and private schools.  
Additionally, participants will experience second language acquisition theory and practice 
in the American educational system as well as the interaction among second or other 
language acquisition theory and classroom practice. 学员于课程⾥里将在⽂文化与美国公私
⽴立教育系统的主要课题⽅方⾯面汲取新知。除此之外，学员对美国教育系统中的第⼆二语
⾔言学习理论和课堂实践将得到体验。 

Methods⽅方式 

Using a thematic approach, the course is designed to engage participants in multiple 
topics and multiple delivery modes including site-based visits to schools and other 
relevant cultural venues to deepen their understanding and knowledge.  Each week will 
include a culminating application project designed to deepen participants’ awareness, 
understanding and knowledge. 藉由实地参访和相关⽂文化活动，学员可把多重课题和



授课⽅方式的理论充分运⽤用发挥，以强化理解和认知。每周循序渐进的课程计划将使
学员由浅⼊入深，获益良多。 

The topical outline includes the following: 课程包含： 

Topic 1:  American Education and Culture 美国教育与⽂文化 
Topic 2:  Second Language Acquisition Theory and Practice 第⼆二语⾔言学习理论和实践 
Topic 3:  Interface between Second-or-Other Language Acquisition Theory and         
    Classroom Practice by visiting local school district 藉由参访当地学区去理解第⼆二语
⾔言学习理论和课堂实践的相互关联 
Topic 4:  East Coast Cultural Travel 美国东部⽂文化参访 
!
培训教师的⾷食宿，保险和交通安排说明： 
ǑӐŠᴮס ΛⱣǰ͟约13ס ŗ̊ϝŲȌ σ̓ɛŅ ᴭŗǑӐ˫ƭס ǥǮŁŅӐ˫
šņᶾʄˊЇľǭŚ ͟ὖɀ᷀˾ˊƚ ̶Ʈ‛Ǥȫ аסŠɕ  
σ̓ɛˎŅǑӐľ╓Ἁ ǰ2ŇŀŉֶȌ ╓Ἁţ ӂӓ ǻ ɩǻẈӡ  
σ̓ɛņǭŚɇ ᴭ Ṩ͢ (Parkville, Missouri) ο ̤ľƽƘƛ ᵄ Ń͙ƽƘƛ ľ
žǚᴯҞ  
ˊƚ֕ ỡȟƴǭɿ͎̆МӐǴὢ₰  

ᴭŗǑɛΛⱣ ỡσ̓ľ̎ɩ͛Ṯ  
不含航班延误产⽣生的额外费⽤用。 !
培训教师的语⾔言⽔水平要求： 
άłԚѢσ̓ ̂ў˪ŅσǑɕѾ ǴːƖ֕Ȯ ǴȘņȦᴮ ή  !
                                               培训及美国东部游访⾏行程2015 计划⽅方案 (英语教师) 

Ʃ ˽ Ј ˗ Ȃ ש 住宿/ћ ү

7/14
由出境⼜⼝口岸搭机⼊入境美国，再乘美国国内航班抵达
堪萨斯市帕克⼤大学

ᴭŗǑ

7/15-7/29 英语教师培训 ᴭŗǑ

7/30	


ʨ˽四

ṱ ǭȟпэ ₦ ╦ѲƴƭɎס ʋˎћү
ᶑ˚ 	


ƽ Ƙ Ч ś э ₦ ǻ ḙ “ э ₦ ᵞ ɢ Ở ͔
Ӱ” (Washington D.C.) łťὩѾƽƘƧƘ˹ᴾ
ὑ ·э ₦ƞƝǋƽ ţŗᾪľᵞ ӧǤѓȧľ
э ₦ŅȂḛŖМף ḛ╝̠ ŁΟȖώ͚ŀŉ
ԛ 	


ǭɿ̆ǭ	


ǩћүᶑ˚	



CB 
э ₦



7/31	


ʨ˽五

э ₦ʭᶶ	


ᶙᴢ

730-830Əᵜƞʉס 
830-1230ʉסƴǻŎиӜ ʁ ẗ♇ὩѾ₫
э ₦ὩѾ ƘŚι ὩѾ₫ 
1230-1330аס 
1330-1700ӻЕиӜэ ₦ὩѾ ᷉ʽύὩѾ

Βᴔŗᵾ ˊӜ ꜜŎꜜ̫Ư˾♂ ȈΡἄ
ḊƯ˾♂ 
1700-1800 Ɏס  
1830 ╦Ѳћүᶑ˚

CB 
э ₦	



8/1	


ʨ˽六

э ₦-ΥϬ-
ᶹ	



ᶙᴢ

ʉסƴ ȩȟп ᶹ ᶙṨľ ƞΥϬиӜ
Ɏ╦ѲƽƘƔŗľϬ͢ ᶹ !

ᶹ(New York) ɗ˄ŖƔ ᴘľϬ͢ ǻѝˆŗ
ƘṪŗś͢ǣЧ ˜Ȗ ᶹԛʿТ̊ Ũ Βŉ
Ӱ ᶹłɗ˄ŖɒϭľƔŗϬ͢ƞƔŗľƘṪͅ

şŵ šłҡŉƽƘľͅ ǿ▬şŵ Ɣŗ₄̋
ƞŇ̋ƔŞľϬ͢ łǻɗ˄ľǿ▬şŵ ͉ľŀ
ấŀǙǂŲǂᴬŁŅ͈Ắƍɗ˄ 	


730-830Əᵜƞʉס 
830ћүƚƝ	


930╦ѲᶙṨľ иӜ	


1030 ȟпΥϬ	


1130 ΥϬиӜ	


1230 аס	


1330 ȟп ᶹ	


1630 ╦Ѳ ᶹ ʋˎћү	


1730 Ɏס	


1830 ᶑ˚	


ᶙṨľ иӜᶙṨľ ˫ ₄Ӱ ᴭ ШϬ
Fort McHenry֕ɸȊ♀♂ 
ΥϬ ŠМҷƞҪ֘  

纽约ћү 
ᶹ	



  	


8/2	



ʨ˽⽇日

ᶹʭᶶ	


ᶙᴢ

ᶹǻŎʭᶶ ʭᶶŠМǓͤʍ* эṨṜ
ɗ şŵ₡ʦ ş ɒᴝ ᴭ ŗ ȇΒŗ
Ǆ *Ƙ˶ף ŲρѨɿȃ 
730-830Əᵜƞʉס 
830ћүƚƝ ᶹ͢ӰӜ˼	


1230 аס	


1330 ӻЕӜ˼	


1830 Ɏסƴǩŕћүᶑ˚	

!

纽约ћү 
ᶹ



!!!

8/3	


ʨ˽⼀一

ᶹ-∂ᴢ₦	


ᶙᴢ

∂ᴢ₦ łƽƘӗ ԛľЧ╝ƞƔŗϬ͢ š
łţԚЫ⁹ƜӰľƔŗϬ͢ ̻͢˜ȖƽƘʿя̊
ŗʜ´ ֿ ᶹ ᴧ֢Ȗ1630ƫ łƽƘ
ƔᶟǱ ƔņȈΡΚԁľϬ͢ǣŀ ∂ᴢ₦łƽƘ

ѓ˽ȌŀɍɴŏǀʩľƝžƜƼ ֒ǿłŀŉɴ
ŏľꜜͪ₄̋ƞ͏Ӭ̟şŵ ǋŅ ̻͢łǪȃσ
ḵƞᶖ ͛ᴞľşŵ ͉ľǿ▬ḏ łḫ₈ ͅ
ɇẦḊ ͔ɋłž˾˓ש ̂ǹϭťłŀŉǻѝɟ
Ϭ͢ƞƘṪΡŗś͢  
ʉסƴȟп∂ᴢ₦ New Havenľ ŗǑи
Ӝ 

Ɏ╦Ѳ∂ᴢ₦ 
730-830Əᵜƞʉס 
830 ћүƚƝȟп ŗǑ	


1100 иӜ ŗǑ	


1200 аס	


1300 ȟп∂ᴢ₦	


1530 ╦Ѳ∂ᴢ₦ʋˎћү	


1730 Ɏס	


1830 ǩŕћүǯ˚	



Anrsnmћү 
∂ᴢ₦

8/4	


ʨ˽⼆二	

 ∂ᴢ₦ʭᶶ	



ᶙᴢ

∂ᴢ₦иӜ ʀּפŗǑ MITŗǑ Quincy 
market ͙Ȼǣʠ ţῩԛệŚŗ ͢ḛ
Copley Ѩɿ ḋШȧŗᵾ ˍϡ♂ ∂ᴢ₦ʑ
ᴝ Ɯἡşŵ ᶒŇӰ ȃ 
730-830Əᵜƞʉס 
830ћүƚƝ∂ᴢ₦͢ӰӜ˼	


1200 аס	


1300 ӻЕиӜ	


1830 Ɏסƴǩћүǯ˚	



Anrsnmћү 
∂ᴢ₦

8/5-8/6	


ʨ˽三,
四

波⼠士顿机场

!
ȟпǭɿ ḞШ₪έ˨΅ƽƘľǑѕƴ ǩ Ƙ	


Əᵜƞʉס ס  
ћүƚƝȟпǭɿ͎ǭ	


⾏行程因故如有稍许变更，由导游说明

ΗǭŖ


